## قائمة المترشحين لعضوية مجلس الإدارة

يسر السوادي للطاقه ش.م.ع.ع ( الشركة ) إفادة المساهمين الكرام بقائمة المترشحين لعضوية مجلس الادارة مع نبذة تعريفية بالمترشحين . علما بأن إنتخاب وتعيين الأعضاء سيخضع لموافقة الجمعية العامة العادية للمساهمين والجهات الرقابية.

المؤهلات الاكاديمية والخيرة العملية	اسم المترشح	الرقم
الفاضل/ أنس الوهيبي يعمل حاليًا كمحلل عمليات الاستثمار في صندوق الحماية الاجتماعية، ولديه خبرة في مجال المحاسبة وعمليات الاستثمار، وحاصل على درجة البكالوريوس في المحاسبة من جامعة نبراسكا لينكولن.	انس سعید علی الوهیبی	1
قاندة مجلس إدارة موثوقة وبارزة، وكبيرة التنفيذيين في الشركات، متخصصة في إدارة رأس المال للمكاتب العائلية، وحوكمة الشركات، وتحويل الأصول المتعثرة، وأفضل ثقافة الأعمال واللوانح في الشرق الأوسط حاصلة على درجة الماجستير في إدارة الأعمال من كلية لندن للأعمال.	اصيله زاهر حمد الحارثي	2
الفاضل/ دياز لديه خيرة 15 عامًا في قطاع البنية التحتية (الطاقة والمياه والنفايات وما إلى ذلك) حيث شغل مناصب مالية مختلفة واكتسب خبرة في تمويل المشاريع والاستحواذ والإدارة المالية. بدأ الفاضل/ جوليان دياز حياته المهنية في عام 2007 في كريدي أجريكول نيويورك في تمويل المشاريع ثم انضم إلى إرنست ويونغ باريس كمستشار مالي للشركات العامة والخاصة في صناعة البنية التحتية. في عام 2013، انضم إلى شركة سويز كخبير في تمويل المشاريع قبل أن يتطور إلى دور أكثر تمويلا للشركات. في عام 2020، أصبح الرئيس المالي لمنطقة الشرق الأوسط وأفريقيا بعد عام واحد. انضم السيد جوليان دياز إلى شركة إنجي في عام 2023 كمستشار مالي أول لمنطقة الشرق الأوسط وأفريقيا. حاصل على ماجستير في الإدارة وماجستير في إدارة المخاطر والأصول من كلية إدارة الأعمال في فرنسا	JULLEN JEAN GERALD RICHARD DIAZ	3
الفاضل "إرنستو" هو مهندس ميكانيكي التحق بمجموعة (إنجي) عام 2000م، ومنذ ذلك الحين تولي مناصب مختلفة في التشغيل والصيانة لمحطة توليد الطاقة وإدارة الأصول والدعم الفني وإدارة المشاريع. ويشغل حاليا منصب مدير عمليات T&S لدى مجموعة (انجي) لأسطول دول مجلس التعاون الخليجي. حاصل على درجة البكالوريوس في إدارة المشاريع وإدارتها من تشيلي	ERNESTO JAVIER PARRA BERTOLOTTO	4
أكثر من 35 عامًا من الخبرة في تطوير المشاريع والبناء والتشغيل المبكر والتسليم/الاستلام والتشغيل والصيانة وتفكيك مشاريع تحلية المياه الكبيرة CCPP وSWRO/MSF في منطقة الشرق الأوسط وشمال إفريقيا والهند. مراجعة مواصفات المشروع والتصميم والنطاق وHAZOP وما إلى ذلك والتحكم في الميزانية والمشتريات والتشغيل والسلامة والتخطيط وإدارة الميزانية والتدفق النقدي وما إلى ذلك. التوجيه والتدفيق وحل المشكلات وتطوير العلاقات والتواصل. المشاريع المشتركة والتعينة والمتافيذ والإدارة والتدفيق والتشغيل والصيانة وما إلى ذلك لمشاريع تحلية المياه الكبيرة (RO & MSF) وCPP وPP وPP وPP والتكبيرة (RO & MSF) والتورينات البخارية ومولدات HRSG والخلايات وساحة التبديل/النقل 400 كيلو فولت ومحطة فرعية و CCDD و MMS وما إلى ذلك.	HARSHADBHAI LAXMIDAS DHADA	5
الفاضل إيكيدا هو المدير العام لقسم الأعمال والتعاون الدولي في شركة شيكوكو للطاقة الكهربانية المحدودة (YONDEN). وفي هذا الدور، يشرف على جميع الاستثمارات الدولية المتعلقة بأعمال الطاقة بما في ذلك التطوير الجديد وإدارة الأصول لمشاريع محطة الطاقة المستقلة/ محطة المياه والكهرباء المستقلة وقد بدأ الفاضل إيكيدا مسيرته المهنية في يوندن، وهي الشركة الأم لشركة "إس إي بيه آي"، في عام 1995 بصفته مهندسًا كهربائيًا، وشارك في إنشاء وتشغيل وصيانة وإدارة أداء العديد من محطات الطاقة الحرارية في اليابان لأكثر من 9 سنوات. وشارك في أعمال محطة الطاقة المستقلة/ محطة المياه والكهرباء المستقلة الدولية لما يزيد عن 17 عامًا، انتب منها في مشروع محطة المياه والكهرباء المستقلة "رأس لفان سي" في قطر مدة عامين ونصف العام، بصفته أحد أعضاء الإدارة المسؤولين عن صيانة المحطة بالكامل (2,730 ميجاوات) - طاقة و63 ميجا جالون - ماء).	KAZUICHI IKEDA	6

7	KAZUMASA FUJITA	يتمتع الفاضل/ فوجيتا بخبرة تزيد عن 30 عامًا في مشاريع المحطات والتطوير العمراني. وهو يشارك حاليا في تطوير مشاريع محطة طاقة مستقلة/ محطة مياه وكهرباء مستقلة/ وهما شراكات بين القطاع العام والخاص/ تابعين لمجموعة سوجيتز في الشرق الأوسط وأفريقيا. حاصل على بكالوريوس الهندسة، من جامعة كوبي، اليابان
8	انور سعيد عبدالله الحوسنى	خبرة 22 عامًا في وزارة الدفاع حاصل على ماجستير في القانون التجاري الدولي
9	MARIA DEL CARMEN VIDAL MARTINEZ	لدى الفاضلة "ماريا فيدال" خبرة متنوّعة في صناعات السيارات والبناء والطاقة. وفي وقت سابق، عملت لدى (مجموعة انجي) في دبي منذ عام 2009م، حيث شغلت منصب رئيسة قسم المشتريات، المسوّولة عن أداء المشتريات والحوكمة، وتعمل دائمًا بشكل وثيق مع الإدارات الفنية والمالية لجميع الكيانات التي تُعدُ (إنجي) من أصحاب المصلحة فيها. كما أنها عملت في عدة بلدان داخل أوروبا، وهي في الشرق الأوسط منذ 20 عامًا. حاصلة على ماجستير العلوم في الهندسة الصناعية، المدرسة الفنية العليا للمهندسين الصناعيين، مدريد، إسبانيا
10	محمود حمد سالم الغريبي	الفاضل الغريبي متخصص في التمويل والمحاسبة ويتمتع بأكثر من 16 عامًا من الخبرة في إدارة الاستثمار والتحليل المالي. وهو حاصل على درجة البكالوريوس في التمويل وقد شغل مناصب عليا في صندوق الحماية الاجتماعية والهيئة العامة للتأمينات الاجتماعية. كما يساهم بخبرته كعضو مجلس إدارة في قطاعات متعددة: فنادق ومنتجعات المطور (قطاع السياحة)، والسوادي للطاقة (قطاع الطاقة)، وشركة إسكان عمان للاستثمار (قطاع العقارات)، وتأجير للتمويل (القطاع المالي). حاصل على بكالوريوس في المالية من جامعة السلطان قابوس
11	RAVINDER SOIN	لدى الفاضل رافيندر 32 عامًا من الخبرة المهنية في الصناعة والتجارة والتصنيع والعقارات وصناعات الخدمات الأخرى. وهو يشغل حاليًا منصب مدير عام الائتمان والتحصيل في مجموعة سهيل بهوان. وخلال الـ 26 عامًا التي عمل فيها لدى مجموعة سهيل بهوان، أشرف عن كتب على مختلف مسائل السياسة، ووضْع وتعزيز الضوابط، وتسهيل قرارات الاستثمار والأعمال. وتكمن مجالات تخصصه في تقييم المخاطر وإدارتها، والتمويل والتكاليف والضرائب والتدقيق وإعداد الموازنة وإحداد التقارير الإدارية وتحليل الاستثمار. عضو ذميل في معهد المحاسبين القانونيين في الهند، وعضو مشارك في معهد محاسبي التكاليف في الهند
12	يونس سالم سعيد السيابي	الفاضل يونس السيابي هو مهني متقاعد من وزارة الشؤون الدينية، ويحمل معه خبرة متنوعة من قطاعات مختلفة. خلال مسيرته المهنية التي استمرت 25 عامًا، ساهم الفاضل يونس في القطاعين الخاص والعام في عُمان. حاصل على شهادة المؤهلات المهنية الوطنية في المجال الفني المستوى الثاني تخصص تادية العمليات الصناعية ، المملكة المتحدة.





Date: 10/03/2025

## List of candidates for membership of the Board of Directors

AL SUWADI POWER SAOG (the company) is pleased to inform the market and valued shareholders of the list of candidates for membership of the Board of Directors with an introduction to the candidates. Note that the election and appointment of members will be subject to the approval of the ordinary general meeting of shareholders and regulatory authorities.

No	Candidate Name	Experince and Qualification
1	انس سعید علی الوهیبی	Anas Al-Wahaibi is currently working as an Investment Operation Analyst at the Social Protection. He is an experienced accounting and investment operations professional with a Bachelor's degree in Accounting from the University of Nebraska-Lincoln.
2	اصیله زاهر حمد الحارثی	Trusted, award-winning BOARD LEADER & SENIOR CORPORATE EXECUTIVE specializing in capital management for family offices, corporate governance, turnaround of distressed assets, and Middle Eastern best business culture and regulations.  Holding MBA from London Business School.
3	JULLEN JEAN GERALD RICHARD DIAZ	Mr. Diaz has 15 years of experience in infrastructure sector (power, water, waste etc.) where he held different financial positions acquiring expertise in project finance, acquisition and financial management. Mr. Julien Diaz started his career in 2007 at Credit Agricole New-York in project finance and then joined Ernst & Young Paris as financial advisor of public and private companies of the infrastructure industry. In 2013, he joined SUEZ as expert in project finance before evolving to more corporate finance role. In 2020, he became Chief Financial Officer for Middle East and Central Asia extended to Africa one year later. Mr. Julien Diaz joined Engie in 2023 as Senior Financial Advisor for Middle East & Africa Holding Master in Management and Master of Science in Risk and Asset Management from EDHEC Business School
4	ERNESTO JAVIER PARRA BERTOLOTTO	Mr. Ernesto is a Mechanical Engineer who joined the ENGIE group in 2000, and since then he has taken different roles in O&M of power generation plant, assets management, technical support and project management. He is currently the COO of the T&S at Engie for GCC fleet.  Holds Bachelor's Degree in Project Leadership and Management from Chile

5	HARSHADBHAI LAXMIDAS DHADA	35+ years experience of project development, construction, commissioning, early operation, Handover/Takeover, Operation & Maintenance and dismantling of large CCPP, SWRO/MSF Desalination projects in MENA and India region.  Review project specifications, design, scope, HAZOP, etc. and control over budget, procurement, commissioning, safety, planning, budget management, cash flow, etc.  Mentoring, auditing, problem solving, relation development and communication.  Joint Ventures, Mobilization, Execution, Management, Audits, Operation & Maintenance etc. of large Water Desalination (RO & MSF) and CPP, CCPP, etc. having Gas Turbines of GE, Alstom, MHI, Siemens; Steam Turbines, HRSGs, Boilers, 400 kV Switchyard / transmission, sub-station, SCADA, MMS, etc.  Academic Credentials: Business Management from Indian Institutes of Management – Bangalore (IIM-B) Boiler Proficiency Engineer from Directorate of Boilers, Gujarat State, India. Bachelor of Engineering in Electrical from Sardar Patel University, India
6	KAZUICHI IKEDA	Mr. Ikeda is General Manager of International Business and Cooperation Dept. of Shikoku Electric Power Co. Inc. (YONDEN). In this role, he supervises all international investment related to power business including new development and asset management of IPP/IWPP projects.  Mr. Ikeda started his career in YONDEN, parent company of SEPI, in 1995 as an electrical engineer and has been involved in construction, operation, maintenance and performance management of various thermal power plants in Japan for more than 9 years. He has been engaged in international IPP/IWPP business for 17+ years, out of which he was deputed to Ras Laffan C IWPP project in Qatar for 2.5 years as one of the management members in charge of the maintenance of the whole plant (2,730 MW- Power & 63MIGD - Water).  Holds Master degree in Electrical Engineering from Osaka University (Japan)
7	KAZUMASA FUJITA	Mr. Fujita has approx. 30 years of experience in plant projects and urban development. He is currently engaged in development of new IPP/IWPP/PPP projects and asset management for Sojitz Group in the Middle East and Africa. Holds BA Faculty of Engineering, Kobe University, Japan
8	انور سعيد عبدالله الحوسنى	22 years' experience at Ministry of Defense Holding Masters in International Commercial Law
9	MARIA DEL CARMEN VIDAL MARTINEZ	Mrs. Vidal has a diversified experience in automotive, construction and energy industries. On the later she has been with ENGIE located in Dubai since 2009, where she is the Chief Procurement Officer, responsible for the Procurement performance and governance, always working closely with technical and financial departments of all the entities in which ENGIE is a stakeholder. Mrs. Vidal has worked in several countries in Europe and she has been for the last 20 years in the Middle East. Holding Ms. Sc. Industrial Engineering, Escuela Técnica Superior de Ingenieros Industriales, Madrid, Spain.

10	محمود حمد سالم الغريبي	Mr. Mahmood Al-Gharibi is a finance and accounting professional with over 16 years of experience in investment management and financial analysis. He holds a bachelor's degree in finance and has held senior roles with the Social Protection Fund and the Public Authority for Social Insurance. He also contributes his expertise as a board member across multiple sectors: Al Mutawer Hotels & Resorts (Tourism Sector), Al Suwadi Power (Power Sector), Iskan Oman Investment Company (Real estate Sector) and Taageer Finance (Financial Sector).  Holds Bachelor Degree in Finance from Sultan Qaboos University
11	RAVINDER SOIN	Mr. Ravinder has 32 Years of professional experience in manufacturing, trading, fabrication, real estate & other service industries. He is presently working as General Manager-Credit & Collection at Suhail Bahwan Group. During his 26 years with Suhail Bahwan Group, he has worked closely on various policy matters, establishing & strengthening controls, facilitating investment & business decisions. His areas of specialization are risk assessment & management, finance, costing, taxation, auditing, budgeting, management reporting & investment analysis.  He is a Fellow Member of the Institute of Chartered Accountants of India & Associate Member of the Institute of Cost Accountants of India.
12	يونس سالم سعيد السيابي	Mr. Younis Al Siyabi is a retired professional from the Ministry of Religious Affairs, bringing with him versatile experience from various sectors. Throughout his 25-year career, Mr. Younis has contributed to both the private and public sectors in Oman. He holds a National Vocational Qualification Certificate (NVQS), UK.



